

錦田公立蒙養學校通函 No : 083/2020

小六學生戶外畢業營

敬啟者:

為強化學生在個人、群性及解難等各方面的發展，本校將舉辦小六學生戶外畢業營，詳情臚列如下：

日期：2021年5月14日(星期五)
地點：西貢保良局賽馬會北潭涌度假營
集合時間：上午8時正
解散時間：下午1時正
集合/解散地點：本校操場
活動：歷奇活動及團體遊戲
帶隊老師：鍾瑋文老師、毛孟儀老師、崔詠欣姑娘
費用：全免
備註：參加者必須遵從防疫及個人衛生措施

如有查詢，請致電 2476 2414 與黃霏嵐老師或崔詠欣姑娘聯絡。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年五月五日

註：請於2021年5月7日(星期五)或以前將回條交予班主任。

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----



(通函 No : 083/2020)

敬覆者：

本人 同意/ 不同意 敝子弟參加「小六學生戶外畢業營」，並知悉當天的活動安排。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2021年5月_____日

註：請於2021年5月7日(星期五)或以前將回條交予班主任。

Primary Six Students Outdoor Graduation Camp

Dear Parents/Guardians,

In order to strengthen the development of students in various aspects such as personal, cooperation and problem-solving, the school is going to have an outdoor graduation camp for Primary six students. The details are listed as follows:

- Date:** 14th May, 2021 (Friday)
Camp site: Sai Kung Po Leung Kuk Jockey Club Pat Tam Chung Holiday Camp
Meeting time: 8:00 am
Dismissal time: 1:00 pm
Meeting/Dismissal point: School playground
Activities: Outdoor activities and games
Teachers: Mr Chung Cheuk Man, Ms Mo Mang Yee and Ms Tsui Wing Yan
Fee: Free of charge
Remarks: Participants must follow epidemic prevention and personal hygiene measures

Please feel free to contact Ms Wong Fei Lam or Ms Tsui Wing Yan at 2476 2414 if you have any questions.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

* Please return the reply slip to the class teacher on or before 7th May, 2021 (Friday).

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----
Notice (No : 083/2020)



Dear Principal,

I agree / disagree that my child will participate in the outdoor graduation camp for Primary six students and aware of the activity arrangements for the day.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact phone no : _____

Date : 2021 (Y) 5 (M)____(D)

* Please return the reply slip to the class teacher on or before 7th May, 2021 (Friday).